



### Special limited-time notebook purchase offer for HKBU Foundation members

As the University Notebook Ownership Program marks its 25th anniversary this year, the organiser of HKNotebook X MOSS is happy to extend this special offer to members of the Hong Kong Baptist University Foundation. From now until 31 October, HKBU Foundation members can enjoy **up to 45% off** for the purchase of selected notebooks, computer accessories and software at the designated website (please click [here](#)) or in person at the MOSS showroom. Participating brands include Acer, Dell, HP and Lenovo. Nearly 100 computer and electronic products are available for your selection. Don't miss out on this opportunity!

#### MOSS Showroom

Date: From now until 31 October 2022  
Business Hours: 12:30 - 19:30 (Mon - Fri)  
10:00 - 18:00 (Sat - Sun)  
Address: Rm 1402, 14/F, Telford House, 16 Wang Hoi Road, Kowloon Bay  
Hotline: 8208 6060

#### How to buy

##### 1. Online purchase

Pay on the designated website and present your Foundation membership card to the staff when you pick up your order at the showroom. If you choose to have your products delivered, please provide an electronic copy of your membership card for authentication prior to delivery.

##### 2. In-store purchase

Simply present your Foundation membership card to the staff at the time of payment to enjoy the same special offer listed on the website.



## 基金會員尊享限時購買手提電腦優惠

適逢今年是大學手提電腦優惠計劃創辦 25 周年，主辦單位 HKNotebook X MOSS 特意將優惠額外呈獻給香港浸會大學基金會員，由即日起至 10 月 31 日，基金會員可在指定網站 (請[按此](#)) 或親身到 MOSS 陳列室，以**高達 45 折**的優惠選購心儀的手提電腦、電腦配件及軟件。參與計劃的品牌包括 Acer、Dell、HP 和 Lenovo，近百款電腦及電子產品任君選擇，有興趣的基金會員，萬勿錯過！

### MOSS 陳列室

開放日期： 即日起至 2022 年 10 月 31 日

開放時間： 週一至週五 12:30 - 19:30

週六、日 10:00 - 18:00

地址： 九龍灣宏開道 16 號德福大廈 14 樓 1402 室

查詢電話： 8208 6060

### 購買方法

#### 1. 網上選購

於指定網站付款後，親身到陳列室取貨時，向 MOSS 員工出示基金會員卡。若選擇送貨服務，則需在送貨前，提供會員卡的電子副本予 MOSS 核實身份。

#### 2. 親身前往陳列室選購

只需在付款時向員工出示基金會員卡，即可享網站顯示的相同優惠。